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Els alcaldes lamenten la manca de debat

A.S, girona
Els alcaldes més afectats pel projecte d'ampliació de l'autopista van coincidir ahir en criticar la
manca de diàleg i de debat que hi ha hagut al voltant del projecte. I ho van fer, a més,
independentment del color polític: Iolanda Pineda (Salt, PSC), Roger Torrent (Sarrià de Ter, ERC),
Dolors Rovirola (vilademuls, CiU) i Jordi Noguer (Sant Gregori, CiU), van lamentar l'escàs
protagonisme que ha tingut el ?territori a l'hora de fer escoltar la seva veu. Unes crítiques també
compartides pel cap de l'oposició a l'Ajuntament de Girona, Carles Puigdemont (CiU), i pel Consell
d'Iniciatives Locals per al Medi Ambient (Cilma).
Precisament el president del Cilma i alcalde de Bàscara, Lluís Lloret, va qualificar d'"electoralista"
la presentació del projecte d'ampliació de l'AP-7. Al seu parer, és habitual veure durant els ?darrers
dies que "es van presentant propostes genèriques sobre infraestructures a les comarques gironines" i
considera que es deu a la proximitat de les eleccions. En relació a la presentació d'ahir, va criticar
que "no es pot presentar en 10 minuts un projecte d'aquesta envergadura en un acte que no ha aportat
res de nou". A més, va lamentar que no es permetés fer preguntes en l'acte i que els alcaldes fossin
per tant "convidats de pedra". Va criticar que un cop més "no s'escolta el ?territori", afirmant que
sembla que els alcaldes "no hi pintem res".
Carles Puigdemont es va mostrar molt crític també amb la manca de debat, no només en l'acte d'ahir,
sinó en tot el procés -"al menys havien d'haver reunit algun dies els alcaldes de l'àrea urbana de
Girona"-, però va anar fins i tot més enllà: "em pregunto on era la planificació de la gent que va
decidir fer la variant de Sant Daniel, doncs ara la variant de la A-II al pas per Girona serà
l'autopista". "I què en farem ara de la variant? està justificat el seu impacte ecològic per l'ús que ara
tindrà? D'això n'hem de parlar", va insistir.
Iolanda Pineda, per la seva banda, va insistir que Salt continuarà reclamant el soterament del tram
quem l'afecta de l'AP-7 i va lamentar el poc protagonisme del territori en la majoria de projectes
d'infraestructures que es realitzen. Roger Torrent, com Lluis Lloret, va quealificar l'acte d'ahir
d'irrellevant, perquè no va aportar cap novetat ni cap debat, si bé va reconèixer que una presentació
oficial "no és cap bona notícia" de cara a les esperances de Sarrià d'impedir que l'AP-7 i passi amb 4
carrils.
Per la seva banda, Dolors Rovirola va desmentir a Acesa, assegurant que, al menys en el seu
municipi de Vilademuls les obres afectaran finques privades i s'haurà d'obrir un procés
d'expropiació.
L'alcalde de Sant Gregori va insistir en la manca de debat i en la poca informació que els alcaldes
han rebut de tot el procés.


